

اعلان الدعوة إلى الجمعية العامة العادية Ordinary General Assembly Announcement		
تعلن شركة الاتصالات السعودية (اس تي سي) عن دعوة مساهميها لحضور اجتماع الجمعية العامة العادية (الاجتماع الأول) عبر وسائل التقنية الحديثة.	Saudi Telecom Company (stc) invites shareholders to attend the Ordinary General Assembly Meeting (First Meeting) by Means of Modern Technology.	عنوان الإعلان Announcement Title
يسر مجلس إدارة شركة الاتصالات السعودية -اس تي سي- (الشركة) دعوة مساهميها الكرام إلى حضور اجتماع الجمعية العامة العادية للشركة عن طريق وسائل التقنية الحديثة باستخدام منظومة تداولتي، وذلك حرصاً على سلامة مساهمي الشركة، وضمن دعم الجهود والإجراءات الوقائية والاحترازية من قبل الجهات الصحية المختصة وذات العلاقة للتصدي لفايروس كورونا المستجد (COVID-19)،	Saudi Telecom Company –stc- (the company) Board of Directors is honored to invite its shareholders to attend the Ordinary General Assembly's meeting of stc, which will be conducted virtually via Tadawulaty Platform, for the safety of the shareholders of the company and to support the preventive and precautionary efforts and measures exerted by the competent and relevant health authorities to address the emerging Corona virus pandemic (COVID-19),	مقدمة Introduction
المركز الرئيس للشركة بالرياض (حي المرسلات طريق الإمام سعود بن عبد العزيز البوابة الشمالية رقم (3) مبنى رقم (41)).	stc HQ, Riyadh (Building 41, Northern Gate N°.3, Imam Saud Bin Abdul Aziz Road, Al Mursalat district.	مكان ومدينة انعقاد الجمعية العامة Location of the General Assembly
http://tadawulaty.com.sa	http://tadawulaty.com.sa	رابط الاجتماع Meeting link
1442-10-20 هـ الموافق 2021-06-01	1-6-2021	تاريخ انعقاد الجمعية العامة Date of the General Assembly
20:00	20:00	وقت انعقاد الجمعية العامة Time of the General Assembly

المساهمين المقيدون في سجل مساهمي الشركة لدى مركز ايداع الأوراق المالية بنهاية جلسة التداول التي تسبق اجتماع الجمعية العامة وبحسب الانظمة واللوائح.	Shareholders Registered in the Issuer's Shareholders Registry in the Depository Centre At the End of the Trading Session Preceding the General Assembly's Meeting as per Laws and Regulations.	حق الحضور Eligibility to attend the General Assembly
وفقاً للمادة (31) من النظام الأساس للشركة، فإن النصاب القانوني لعقد اجتماع الجمعية العامة العادية للشركة هو حضور مساهمين يمثلون ما نسبته (50%) من رأس المال على الأقل، فإذا لم يتوفر النصاب اللازم لعقد هذا الاجتماع سيتم عقد الاجتماع الثاني بعد ساعة من انتهاء المدة المحددة للاجتماع الأول، وفي جميع الأحوال يكون الاجتماع الثاني صحيحاً أيّاً كان عدد الأسهم الممثلة فيه.	As per Article No. (31) of stc Articles of Association, "a meeting of the Ordinary General Assembly shall be valid only if attended by Shareholders representing at least half (50%) of the share Capital. If such quorum cannot be attained at the first meeting, a second meeting shall be held within an hour following the time set for the first meeting". In all cases, the second meeting shall be valid regardless of the number of the shares represented therein.	النصاب اللازم لانعقاد الجمعية The Quorum required to hold the General Assembly
1. التصويت على تشكيل لجنة المراجعة وتحديد مهامها ووظائف عملها ومكافآت أعضائها للدورة الجديدة ابتداءً من تاريخ 2021/6/1م وحتى انتهاء الدورة في تاريخ 2024/4/27م، علماً أن المرشحين (المرفقة سيرهم الذاتية) هم: 1. الأستاذ/ وليد بن إبراهيم شكري. 2. الأستاذ/ خالد بن عبدالله العنقري. 3. الأستاذ/ مدحت بن فريد توفيق. 4. الدكتور/ عمرو بن خالد كردي. 2. التصويت على تعديل لائحة عمل لجنة المراجعة. (مرفق)	1. Voting on forming the Audit Committee (AC), Controls and Procedures of its work, and remunerations. Starting 1/6/2021 and until the end of the term on 27/4/2024. The Audit Committee candidates CVs are attached: 1. Mr. Waleed I. Shukri. 2. Mr. Khaled A. AlAnkari. 3. Mr. Medhat F. Tawfik. 4. Dr. Ammr K. Kurdi. 2. Voting on amending the Audit Committee Charter (attached).	جدول أعمال الجمعية Agenda of the Assembly
مرفق	Attached	نموذج التوكيل Power of Attorney Form

سيكون بإمكان المساهمين الكرام المسجلين في خدمات تداولتي التصويت عن بعد على بنود جدول أعمال الجمعية العادية بدءاً من الساعة 10:00 صباحاً من يوم الجمعة 1442/10/16 هـ الموافق 2021/5/28م، وحتى نهاية وقت انعقاد الجمعية العامة العادية، علماً بأن التسجيل والتصويت في خدمات تداولتي متاح مجاناً لجميع المساهمين باستخدام الرابط التالي: http://tadawulaty.com.sa	All shareholders registered in Tadawulaty service will be able to vote electronically on the Ordinary General Assembly's agenda. Electronic voting will start Friday at 10:00AM on 28/5/2021 and will last until the end of the Ordinary General assembly time. Please note that registration in Tadawulaty service and voting is free of charge for all Shareholders via: http://tadawulaty.com.sa	التصويت الالكتروني Electronic Voting
احقية تسجيل الحضور لاجتماع الجمعية تنتهي وقت انعقاد اجتماع الجمعية العامة العادية. كما أن احقية التصويت على بنود الجمعية تنتهي عند انتهاء لجنة الفرز من فرز الاصوات.	Eligibility for registering the attendance of the Assembly's meeting ends upon the beginning of the Ordinary General Assembly's Meeting. Eligibility for voting on the Assembly Meeting Agenda ends upon the Counting committee concludes counting the votes.	احقية تسجيل الحضور والتصويت Eligibility for Registration, Attendance, and Voting
وللاستفسار يرجى التواصل مع الإدارة العامة لعلاقات المستثمرين، شعبة شئون المساهمين - مبنى رقم 2 ص ب 87912 الرياض 11652 هاتف: 0114521845 - 0114525050 فاكس رقم: 0114529655 البريد الالكتروني: IRU@stc.com.sa	For more inquiries please contact the Shareholders Affairs Section in the General Department of Investor Relations, building No.2, P.O. Box 87912 Riyadh 11652 Tel: 0114521845 - 0114525050 Fax: 0114529655 E-mail: IRU@stc.com.sa	طريقة التواصل Method of Communication
-	-	معلومات إضافية Additional Information